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Zápis 2. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 24.3. 2015 v Praze na Strahově  
 
přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, M. Doktor , P. Mokrý 
hosté:        P. Hottmar , Z. Krpata 
omluveni: P. Šebesta, P. Náprstek 
 

  
1.  STK   

 

□ 

 

Úkol 1/5/14 trvá - Manuál záchranné služby dosud používaný v Račicích, bude dokončen na jednání STK 

11.11. Bude  doplněn o priority a postupy (zacházení s materiálem, pohybu po vodní ploše, atd), a pravidla 

spojení s ředitelem závodu. STK podá zprávu výboru 24.3.2015.   
 

□ 

 

Úkoly -1/9/14 a 1/1/15 byly splněny  - Z.Krpata informoval výbor o přípravě I. NZ. 21. – 22.4. v Račicích. 

Propozice závodu zveřejněny na webu. P.Hottmar zpracoval časový pořad pro I.NZ, včetně oddělených startů 

slovenských závodníků na krátké tratě. Závod na 5 km se pojede s pevným startem, na trati ME a slovenští 

závodníci startovat společně s českými. Výbor časový pořad I.NZ schválil. P. Hottmar zpracuje výpis 

z přihlášek, nasazení do rozjížděk a celkové rozlosování, které předá zpracovateli výsledků (J.Mareš) v pondělí 

20.4. Kontrola technických zařízení k měření časů proběhne v pondělí 20.4. odpoledne za přítomnosti 

zpracovatele výsledků (J.Mareš), zástupce pořadatele a technického delegáta - (Z.Krpata). Po projednání 

schváleno rozdělení úhrady nákladů mezi ČSK a SVK jako v roce 2014 každá strana 50%. Informace vedoucím 

družstev o předložení registračních průkazů zprostředkuje P.Hottmar. 
 

□ 

  

  

M-ČR – dlouhé tratě Most 25-26.4.2015 - Z. Krpata informoval výbor o přípravě MČR 5 km v nové lokalitě u 

mosteckého autodromu. Informace o lokalitě, příjezdových trasách, možnostech parkování, ubytování a 

stravování dodá pořadatel a STK je zveřejní na www.kanoe.cz včetně časového pořadu. Veškeré potřebné 

technické zajištění závodu zajistí pořadatel. STK projedná s pořadatelem dostatečně zajištěnou záchrannou 

službu – minimálně 3 záchranné motorové čluny. Mistrovské medaile i medaile pro ne mistrovské kategorie 

(benjamínci) zajištěny. Projednány organizační detaily závodu, navrhované STK, po projednání schváleny. 

Zajistit informovanost oddílů.                                          Ú- 1/2/15: Z. Krpata, P. Mokrý 

                                                                                                             T: 22.4. 2015   
 

□ 

 

Příprava  II.NZ 16. – 17.5 - Z. Krpata informoval výbor o přípravě závodu, ve kterém budou na žádost SZK 

startovat slovenští závodníci ve věkových skupinách mládeže. 
  

□ 

 

Úkol -2/1/15 byl splněn - Mimořádná schůze výboru SRK ČSK 13.3.2015 projednala připomínky k novým 

Pravidlům. Z.Krpata připomínky výboru projednal s STK a zapracoval do konečného návrhu Pravidel pro rok 

2016. Takto upravená pravidla výbor schválil. Z. Krpata zajistí jejich vytištění a výrobu v kroužkové vazbě 

v počtu 120 kusů. Kompletní řády budou k dispozici ke stažení a vytištění na webu kanoe.cz Distribuci výtisků 

zajistí sekretariát v jedné zásilce na oddíly včetně informací k sezóně 2015, vstupenek na ME a plakátu k ME.                                                                    

Zajistit distribuci výtisků pro rozhodčí.                            Ú- 2/2/15: Z. Krpata, P. Mokrý 

                                                                                                             T: 22.4. 2015   
 

□ 

 

Úkol -4/1/15: je plněn  Semináře ČOV k digitálním aplikacím ČOV, včetně evidencí členů svazů, se za ČSK 

zúčastnili experti M.Vávra a S.Ježek.  O průběhu semináře a výstupech pro sdružené subjekty informoval STK 

M. Vávra. Během roku STK připraví modernizaci evidence k zajištění kompatibility z připravovaných 

databázovými programy MŠMT/ČOV a ČUS. Po projednání schváleno, že evidence členské základny v ČSK 

bude zatím vedena v MS Office Excel, s využitím formátu používaném MŠMT a ČUS.   
  

□ 

 

 Z Krpata informoval výbor o závěrech z posledního jednání STK. Všem členům výboru byl zaslán zápis 

z jednání STK. Výbor vzal informace na vědomí.  

   

 2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Vydání metodické příručky pro trenéry mládeže - v rámci akce dotované z prostředků ČOV začal P. Hottmar a 

M. Doktor pracovat na osnově budoucí publikace. Byli pověřeni sestavením autorského kolektivu, který začne 

na přípravě publikace pracovat. P.Hottmar zatím vytvořil předběžnou osnovu – návrh hlavních kapitol 

publikace.                                                                         Ú-2/9/14: P.Hottmar 

                                                                                                          T: březen 2015 – záměr odložen 
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□ Objemy financování SCM a SpS v roce 2015 – J.Boháč informoval že ČSK obdržel z MŠMT rozhodnutí o výši 

dotace z programu II. na rok 2015, určeného na SCS a SpS, v objemu shodném s rokem 2014. Výbor pro 

projednání schválil návrh přidělit na financování SpS 1 milion korun. P.Hottmar připraví rozpis příspěvků pro 

příjemce dle stanoveného klíče. 
 

□ Financování SCM - P.Hottmar informoval členy výboru, že oddíly z drtivé většiny splnily potřebnou 

administrativu a zahájily čerpání prostředků SCM na přípravu v podle finančních plánů a platných prováděcích 

pokynů SCM. 
 

□ Výcvikové tábory pro mládež na Obozu – výbor byl informován o organizačním zajištění kempů, vedoucím 

obou kempů byl určen trenér Jan Andrlík. Před zahájením prvního běhu výcvikového tábora projedná 

P.Hottmar s vedoucím J.Andrlíkem otázky bezpečnosti a poučení účastníků soustředění a rozdělení 

odpovědnosti za sportovce mezi trenéry jednotlivých skupin.      

                                                                                         Ú-3/2/15: P.Hottmar, J. Andrlík 

                                                                                                          T: duben 2015  

 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

       RDS 

 
   

□ 

 
 

Příprava reprezentantů - P.Hottmar informoval o probíhajících výcvikových táborech reprezentantů a o jarní přípravě 

sportovců svazu v zahraničí. Na přelomu března a dubna se sportovci vrací zpět do ČR. M. Fuksa absolvuje krátkou 

týdenní  přípravu od 26.3. na dráze MS 2015 v Miláně. Reprezentanti se po návratu zúčastní marketingových aktivit 

směřovaných k ME 2015 v Račicích. Výbor vzal informaci o přípravě reprezentace na vědomí. 
 

□ Smlouvy ČOV – ČSK k účasti na Evropských hrách 2015 v Baku - M. Doktor vysvětlil požadavek ČOV na 

včasné dodání vyplněných smluv účastníků Evropských her v Baku. Je použita zjednodušená forma smluv pro 

svazy, reprezentanty a doprovod, používaných pro start na OH. Nezbytné jsou lékařské prohlídky reprezentantů, 

evidence antidopingové kontroly reprezentantů. Byla vysvětlena též organizace výjezdu. J.Boháč upozornil ve 

smlouvě ČOV-ČSK na obtížně akceptovatelné přenesení odpovědnosti jednotlivých účastníků her, kteří 

podepisují s ČOV samostatné smlouvy, na národní svazy.  
 

□ Informace o plnění antidopingových povinností - P. Hottmar vyplnil požadované formuláře na hlášení pobytu 

reprezentantů a všech akcí RDS ve 2Q 2015 pro ICF. Sekretariát v termínu odeslal informaci na ICF. 

Sportovcům, vybraným ICF k pravidelnému zasílání hlášení o místech pobytu, je povinnost pravidelně 

připomínána. Plnění antidopingových povinností svazu a reprezentantů bude nadále průběžně monitorováno. 
 

□ Testování tenzometrie vybraných reprezentantů – testování sportovců se uskuteční po ME v Račicích. Měřeni 

budou přednostně reprezentanti s vysokou výkonností, kteří dosud měření neabsolvovali. Stejně jako 

v minulosti, zajišťuje měření a následné zpracování výsledků měření pracoviště university ve Varšavě. Náklady 

jsou zapracovány v rozpočtu RSD. 
 

□ Příprava k výjezdům RD v sezóně 2015 - P. Hottmar informoval o přípravě výjezdů na mezinárodní soutěže -  

na MSJ + 23 v Portugalsku provedena rezervace bezejmenných letenek. Na MEJ v Rumunsku objednány 

letenky do místa konání, zpět bude cestovat většina výpravy autobusem Dukly Praha. Na MS do Milána již 

odeslána záloha na ubytování a je zakoupeno 7 letenek na jméno, zbytek bude zajištěn dle nominace. Zajištěn 

též autobus Dukly. Pro předolympijský test závodiště v Riu, v termínu 4. 9. – 6.9. 2015, zatím ICF neoznámila 

klíč účasti, celková kvóta ještě nižší než na OH. Doprava lodí na před OH závod je finančně náročná, proto bude 

řešeno zapůjčením lodí. Výbor vzal informace na vědomí. 
   

□ Instalace tréninkového startovacího zařízení v Račicích - P.Hottmar zaslal do SC Račice požadavek na instalaci 

písemně. Je přislíbena instalace a zprovoznění do konce března.  
 

□ Smlouvy ČSK s reprezentanty – text smluv pro rok 2015 je hotový, připravují se k podpisu smluv s 

reprezentanty na dobu určitou do 31.3 dalšího roku.             Ú- 5/1/15:  P.Hottmar 

                                                                                                             T: konec března 2015   
 

□ Financování RD v roce 2015 – Podána informace, že ČSK již obdržel z MŠMT rozhodnutí o přidělení dotace z 

Programu I. MŠMT. I když není dosud z MŠMT známo dělení mezi sekce DV a SRK, lze pracovat 

s předpokladem, že objem prostředků bude v objemu roku 2014. Výbor po projednání rozhodl o plánování akcí 

všech RD (RDS, RDJ, RDM) do výše 100% rozpočtu loňského roku.  Návrh bude zpracován a předložen na 

příštím jednání výboru.                                                        Ú-4/2/15: P.Hottmar 

                                                                                                          T: 14.4. 2015                                                                                                                           
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RDJ  

□ Informace o přípravě reprezentantů - Výbor vzal na vědomí informace podané  trenérem P. Hottmarem – o 

průběhu zimní přípravy juniorů v rámci VT jednotlivých oddílů v lokalitách Novigrad / Bibione / Sabaudia / 

Peschiera. 
 

□ 

 

 

 
  

Příprava MRJ Piešťany - předpokládá se rozsah účasti, způsob dopravy a organizace výjezdu v obvyklém 

režimu posledních let. V souladu s NK 2015 P.Hottmar nominuje závodníky především v juniorských 

kategoriích. Na regatu mohou vycestovat i samoplátci, především dorostenci. Doprava zajištěna autobusem 

Dukly Praha. 

□ Projekt antidopingové prevence FTVS UK – J.Boháč informoval, že fakulta je realizátorem projektu 

mezinárodní antidopingové organizace WADA. Projekt je zaměřen na „Doping českých adolescentů, rozšíření, 

souvislosti a zkušenosti“. Výbor schválil záměr Českého svazu kanoistů se do projektu přihlásit a nabídl 

realizačnímu týmu projektu možnost návštěvy VT Oboz ve volné dny (dny bez tréninku) a využití možnosti 

přímé komunikaci se sportovci věkové skupiny 14 – 19 let - mládežnických a juniorských reprezentantů. 
 

□ 

 

Pokračování projektu ČOV McDonald´s Olympic Hopesfuls – M.Doktor informoval výbor o úspěšném jednání 

ČOV k prodloužení doby trvání projektu. Již 10 let podporuje projekt ve spolupráci s ČOV mladé talentované 

sportovce. V minulosti byli do projektu zařazeni L. Koranda, R. Miškovský. Dnes je členem týmu T. Veselý. 

Svazy byly dopisem informovány o pokračování projektu. 

  

RDM  

  

□ Financování RDM v roce 2015 –  projednán rámec financování RDM v roce 2015 – schválen stejný postup 

jako u RDS a RDJ. Z dostupných informací z MŠMT  je předpoklad, že objem prostředků bude odpovídat roku 

2014. Výbor proto rozhodl o přípravě plánu akcí RDM do výše 100% rozpočtu loňského roku. Návrh bude 

předložen na příštím jednání výboru.                                   Ú-5/2/15: T. Ježek 

                                                                                                          T: 14.4. 2015                                                                                                                           

 

 Různé 

 

□ 

 

 

Úkol 9/4/14 trvá - záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 

za SRK ČSK. Výbor nadále hledá ochotného zájemce, který by plnil roli garanta za SRK. (Plzeň) Aleš Verner 

nabídl zapůjčit do expozice opravené historické lodě. S organizátorem výstavy zatím koordinuje činnost P. 

Mokrý.  
 

□ Aktivity lékařské komise ČOV - Česká společnost tělovýchovného lékařství a lékařská komise ČOV vyzvala 

sportovní svazy k popsání současného stavu v oblasti vyžadování preventivních lékařských prohlídek pro účast 

v soutěžích v příslušném sportovním odvětví, o práci lékaře reprezentace či zdravotní komise svazu. Cílem je 

v budoucnu nastavit opatření k zavedení lékařských prohlídek u všech svazů. Kanoistika patří ke sportům, kde 

se povinnost sportovních prohlídek závodníků, účastníků svazových závodů nikdy nezrušila. Popis současného 

stavu v sekcích SRK, KDV a VT zpracují sekretáři.          

                                                                                                  Ú-6/2/15: P. Mokrý 

                                                                                                              T: 14.4. 2015 
 

□ 

 

Vstupenky pro oddíly SRK ČSK na ME 2015 - Organizační výbor ME 2015 rozhodl poskytnout oddílům 

rychlostní kanoistiky vstupenky v omezeném množství zdarma. Každý klub bude mít k dispozici lístky na 

jeden z finálových dnů. Sekretariát rozešle do oddílů informaci o distribuci volných vstupenek. Na zahájení 

30.4. a páteční program je vstup volný na finálové jízdy v sobotu a v neděli je vstupné 100Kč. Vstupenky jsou 

v prodeji v síti Ticketpro on-line. Podrobné informace k šampionátu jsou na adrese www.canoeracice.com 

Sekretariát zašle vstupenky poštou na adresu oddílu uvedenou v adresáři podle rozdělovníku. Protože se 

očekává velký divácký zájem, budou oddílky vyzvány, aby o nevyužitých vstupenkách včas informovaly 

sekretariát.  
 

□ 

 

Distribuce plakátů ME 2015 - OV ME předá 100 plakátů P.Hottmarovi nebo J. Andrlíkovi k distribuci 

účastníkům VT na obozu.                                                       Ú-6/2/15: P. Šebesta 

                                                                                                            T: 14.4. 2015                                                                                                                           
 

□ 

 

Informace z jednání Výboru ČSK - J. Boháč seznámil členy výboru SRK ČSK s výstupy z jednání Výboru 

ČSK (předsedové KDV, VT, SRK). Zápis z jednání členové výboru SRK obdrželi mailem. Jednalo se o 

přípravě nových stanov ČSK v souladu s novým občanským zákoníkem. Konference ČSK k projednání a 

schválení nových Stanov ČSK, je plánována v týdnu 25.-30.11.2015. Z dalších bodů J.Boháč vyzdvihl zájem 

http://www.canoeracice.com/
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předsedy ČOV o účast na některé schůzi výboru ČSK, a potřebu důsledné kontroly příjemců dotace od MŠMT 

ČR a následně od ČSK, zda tyto subjekty skutečně splňují základní podmínky, m.j. vedení podvojného 

účetnictví, a dalších podmínek stanovených ministerstvem. Hodnocena byla anketa Kanoista roku 2014 a 

požadavek sekce vodní turistiky na rozšíření počtu poceňovaných  osobností vodní turistiky (mládež + trenér) 

do příštího vyhlašování. J.Boháč informoval o návrhu dohody mezi svazem a ČOV, iniciovanou ČOV. Výbor 

ČSK schválil podepsat upravenou, více vyváženou verzi dohody. 
 

□ 

 

Investiční dotace 2015 - Informace o podaných žádostech o investice  (KR – přívěs na lodě, startovací zařízení 

do Račice, KDV – mikrobus) a MŠMT ČR v roce 2015 – čekáme na odpověď MŠMT, dotace zatím přiděleny 

nebyly. 
 

□ 

 

Půjčka pro NOC Vodních sportů pro přípravu ME 2015 – výbor po projednání schválil zápůjčku ve výši 

800.000 Kč pro Národní olympijské centrum vodních sportů, pro přípravu ME 2015, do doby, než budou 

k dispozici finance z účelové státní dotace na pořádání ME 2015. Důvodem je zpožděná dotace od MŠMT. Po 

obdržení dotace NOC půjčku obratem vrátí.  
 

□ Labe Aréna Ústeckého kraje - J. Boháč informoval o projektu „Labe arény“  ústeckého kraje a NOC Račice. 

Snaha o využití zkušeností úspěšně fungující Vysočiny Arény v Novém Městě na Moravě. Principy a procesy 

spolupráce sportovních subjektů s krajem. Hledají se možnosti propagace LA, prostřednictvím akcí a nabídky 

volnočasových aktivit NOC, dílčích projektů LA a kraje v rámci regionu (sportovní projekty, otevření nových 

sportovišť), využití komunikačních nástrojů obou stran, dodávání podkladů ze strany NOC a svazů, propagace 

ME 2015 a dalších TOP akcí 2015, využití účastí kraje na veletrzích cest.ruchu, na atraktivních komunikačních 

místech – letiště, info centra měst, propagační materiály kraje, přeshraničí, prezentace kraje v místě konání v rámci 

průběhu ME 2015 a dalších akcí, projednání konkrétních možností, spolupráce s regionálním rozvojem – 

využití dostavby labské cyklostezky v úseku kolem Labe arény Račice, dotační tituly EU, atd.      
 

□ TJ Ostrožská Nová Ves – oddíl  se obrátil na svaz s žádostí o pomoc při řešení problematické situace, která by 

mohla nastat při pořádání závodů na Kunovské tabuli (ochranné pásmo vodního zdroje). ČSK požádal o právní 

názor a sepsání dopisu, který J. Boháč, předseda ČSK odeslal na Městský úřad Uherské hradiště  a  jeho 

vodoprávní úřad a též na starostu obce Ostrožská Nová Ves. Dopis byl zpracován a odeslán z ČSK i z ČOV. 
 

□ Mediální prezentace ČSK - J.Boháč  informoval členy výboru o jednáních svazového výboru ke zdokonalení 

mediální prezentace svazu, ve spolupráci se S.Ježkem a B.Žehanovou. Záměr je zajistit profesionální nástroje k  

průběžné i příležitostné prezentaci aktivit ČSK a výsledků jeho závodníků. Bude řešeno v součinnosti 

s profesionály v oboru. 
 

□ 

 

Informace i přípravách organizace ME – Komplexní informaci za omluveného P.Šebestu podal J.Boháč. ČSK 

již podepsal rozhodnutí MŠMT na poskytnutí státní dotace na organizaci akce, čeká se na podpis MŠMT. Byla 

již zadána a získána odborná stanoviska ke způsobu použití státní dotace tak, aby svaz nepochybil v dalším 

nakládání se státní dotací.  
 

□ Volební Kongres ECA – J.Boháč informoval, že kongres Evropské kanoistické asociace se koná 28.3. v Sofii. 

ČSK budou zastupovat předseda J. Boháč a místopředseda J. Pollert. ČSK kandiduje na post místopředsedy 

ECA J.Pollerta a bude lobovat za jeho zvolení.  

  

□  

  .  

  

  

   

Zapsal: P. Mokrý          

      

 

Příští schůze koná 14.4.2015 


